
SPØRGSMÅL NR. S 2065
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE

Til: Skatteministeren

Dato: 3. februar 2012

Stillet af: Brian Mikkelsen (KF)

Hvad mener ministeren om tidligere finansminister Mogens Lykketofts 

udtalelse fra 1999 om, at der ikke burde indføres en reklameafgift, fordi ikke 

engang Miljøministeriet kunne påvise en miljøeffekt, og fordi ordningen ikke 

kunne håndteres?

(Spm. nr. S 2065).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 3. februar 2012

Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk, 
kfmikp@ft.dk og til Lovsekretariatet
på lov@ft.dk.


